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Adhesion de la Lituanie aux Protocoles additionnels
aux Conventions de Geneve du 12 aout 1949

La Lituanie a adhere sans faire de declaration ni de reserve, le
13 juillet 2000, aux Protocoles additionnels aux Conventions de Geneve
du 12 aout 1949 relatifs a la protection des victimes des conflits armes
internationaux (Protocole I) et non internationaux (Protocole II),adop-
tes a Geneve le 8 juin 1977. Les Protocoles entreront en vigueur pour la
Lituanie le 13 Janvier 2001.

La Lituanie est le 157e Etat partie au Protocole I et le 150e au
Protocole II.

La Lituanie a egalement reconnu la competence de la
Commission internationale d'etablissement des faits, conformement a
Farticle 90 du Protocole additionnel aux Conventions de Geneve du
12 aout 1949 relatif a la protection des victimes des conflits armes inter-
nationaux (Protocole I).

Accession by Lithuania to the Protocols Additional to the
Geneva Conventions of 12 August 1949

Lithuania acceded on 13 July 2000, without making any declara-
tion or reservation, to the Protocols Additional to the Geneva
Conventions of 12 August 1949, and relating to the Protection of
Victims of International Armed Conflicts (Protocol I) and Non-
International Armed Conflicts (Protocol II), adopted in Geneva on
8 June 1977. The Protocols will come into force for Lithuania on
13 January 2001.

This accession brings to 157 the number of States party to
Protocol I and to 150 those party to Protocol II.

Lithuania also made a declaration accepting the competence
of the International Fact-Finding Commission, in accordance with
Article 90 of the Protocol Additional to the Geneva Conventions of
12 August 1949, and relating to the Protection of Victims of
International Armed Conflicts (Protocol I).


